

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announced today that he has accepted an invitation to meet Dr. Henry Kissinger, the United States' Secretary of State in Washington, D.C. for discussions on Friday, October 15. The meeting will provide an opportunity to continue the exchange of views which was initiated in September at the General Assembly of the United Nations in New York. It is expected that a wide range of bilateral or international issues will be reviewed.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui qu'il a accepté une invitation du Secrétaire d'Etat américain, le Dr Henry Kissinger, a le rencontrer à Washington vendredi, le 15 octobre.

Cette rencontre permettra de continuer les discussions qui ont été amorcées à l'occasion de leur rencontre à New York en septembre pour l'ouverture de l'Assemblée générale des Nations Unies. Au cours de leurs entretiens, les deux hommes d'état auront des échanges de vues sur un vaste éventail de questions bilatérales et internationales.